
   Z A P I S N I K   
 

15. redne seje Odbora vaških skupnosti občine Tišina, ki je bila v sredo, 03. 02. 2021, ob 

17.30 uri v kulturni dvorani na Tišini, Tišina 1.  

 

 

DNEVNI  RED: 
 

1.  Pozdrav in ugotovitev navzočnosti   

2.  Obravnava in sprejem dnevnega reda 15. seje Odbora vaških skupnosti 

3.  Obravnava in sprejem Zapisnika 14. seje Odbora vaških skupnosti 

4.  Predlog Proračuna občine Tišina za leto 2021 – II. obravnava 

5.  Predlog Proračuna občine Tišina za leto 2022 – II. obravnava 

6.  Razno 

 

Ad. 1) 

 

PRISOTNI  PREDSEDNIKI IN ČLANI VAŠKIH ODBOROV: 

 

Damjan FICKO, Franc KOVAČ, Anton ŽELODEC, Anton LAPOŠI,  Jožef BALAŽIC, Nada 

ČINČ, Dominik GUJT, Zlatko HAHN, Mirjan KUZMA in Andreja HARI. 

 

ODSOTNI: Suzana CIGUT 

   

 OSTALI PRISOTNI: 
 

Prisotni so bili  poslovni sekretar za VS, komunalne zadeve in kmetijstvo Drago JUREŠ, 

računovodkinja Matejka CELEC in Mateja LENARČIČ. 

 

Na pobudo Franca KOVAČ so se prisotni z minuto molka spomnili na pokojnega člana 

vaškega odbora Petanjci Franca ŠINKO. 

Predsednik VS Damjan FICKO je pozdravil vse prisotne, ugotovil je, da je prisotna večina 

članov Odbora vaških skupnost in da je Odbor sklepčen in da lahko nadaljuje z delom.    

 

Ad. 2)  

 

Dnevni red 15. seje Odbora vaških skupnosti je bil soglasno potrjen. 

 

Ad. 3)  

 

Zapisnik 14. seje Odbora vaških skupnosti je bil soglasno potrjen.  

 

Ad. 4) 

 

Računovodkinji Matejka CELEC in Mateja LENARČIČ sta prisotnim predstavili Predlog 

Proračuna občine Tišina za leto 2021 – II. obravnava.  (PRILOGA).  



Sledila je krajša razprava. 

- Nikjer dni omenjeno, da se bo delala ograja na pokopališču Tišina. (Anton LAPOŠI) 

ODGOVOR : Zadeva je omenjena v gradivu. (Matejka CELEC) 

- Moti me, da se bo delala ulična razsvetljava na mostu čez reko Muro. To je državna 

cesta in mislim, da je ulična v pristojnosti DRSC. 

Kar na enkrat se najde denar za take projekte. Pri nas v Murskih Petrovcih pa se ni 

naredilo čisto nič. Potrebno bi bilo narediti ograjo na pokopališču Murski Petrovci. 

(Anton ŽELODEC) 

- Prvi sem dal pobudo za postavitev ulične na mostu čez reko Muro. Sedaj se pa omenja, 

da st pobudnika za to ulično KOLMAN in HORVAT. To me zelo moti. (Franc 

KOVAČ) 

- Kdaj se bo začela delati cesta do pokopališča Sodišinci ? (Mirjan KUZMA) 

ODGOVOR : Takoj ko bo sprejet proračun. (Matejka CELEC) 

  

Ker ni bilo več vprašanj in pripomb,  so člani odbora VS z dvigom rok soglasno potrdili 

predlog Proračuna občine Tišina za leto 2021 – II obravnava. 

 

Odbor je sprejel naslednje mnenje: 

 

Odbor VS je obravnaval predlog Proračuna občine Tišina za leto 2021 – II. obravnava 

in predlaga OS, da ga obravnava in se z njim seznani v predlagani obliki in vsebini.  

 

Ad. 5)  

 

Računovodkinji Matejka CELEC in Mateja LENARČIČ sta prisotnim predstavili Predlog 

Proračuna občine Tišina za leto 2022 – II. obravnava.  (PRILOGA).  

Ker ni bilo razprave in pripomb, so člani odbora VS z dvigom rok soglasno potrdili predlog 

Proračuna občine Tišina za leto 2022 – II obravnava. 

 

Odbor je sprejel naslednje mnenje: 

 

Odbor VS je obravnaval predlog Proračuna občine Tišina za leto 2022 – II. obravnava 

in predlaga OS, da ga obravnava in se z njim seznani v predlagani obliki in vsebini.  

 

Ad. 6)  

 

Pod točko razno je bilo kar nekaj pobud in vprašanj, in sicer: 

- Bil sem negativno presenečeni, ko je svetnik Danijel KOLMAN na občinski seji 

povedal, da odbor VS nič ne dela in, da so vaške ceste neurejene. (Damjan FICKO) 

- KOLMAN nima pravice blatiti odbora VS in naj se že enkrat spravi k sebi. Bil bi že 

čas, da začne nekaj delati. Kot svetnik bi moral delati za dobrobit občine Tišina in naj 

že enkrat preneha z političnimi igricami.  (Zlatko HAHN) 

- Potrebno bo takoj začeti z vzdrževalnimi deli na občinskih vaških cestah na območju 

vasi Petanjci (PRILOGA). 

Potrebno bo urediti tudi cesto, ki se pri ribniku ZATON odcepi na desno in vodi do 

naslednjega ribnika (PRILOGA). Trasa omenjene ceste na določenih mestih poteka po 

privatni parceli. (Franc KOVAČ) 

ODGOVOR: Zadevo si bomo ogledali na terenu. Na osnovi ugotovljenega stanja bomo 

izvedli potrebno sanacijo. (Drago JUREŠ) 



- Na križišču v Mejni ulici, v Tropovcih je bilo postavljeno cestno ogledalo. Tega 

ogledala več ni. Ogledalo bo potrebno spet namestiti nazaj na isto mesto. Na parkirišču 

pred pokopališčem Tropovci je poškodovana asfaltna podlaga. (Nada ČINČ) 

- Naročam popravilo ulične razsvetljave pri gostilni MENCIGAR na Krajni. (Damjan 

FICKO) 

- Potrebno bo urediti ogrevanje mrliške vežice na pokopališču v Gradišču. V naselju 

Gradišče smo opazili prometna znaka, ki ležita ob cesti. Pri HORVATI imajo na 

parceli visok grm, ki visi na cesto in ovira promet. Drevo, ki raste na parceli pri 

KUHARI se naslanja na ulični drog razsvetljave. (Andreja HARI) 

- Zakaj so na prejšnji seji OS sprejeli sklep, da se proda vaška Gramoznica? (Mirjan 

KUZMA)  

 

Ker drugih pripomb in vprašanj ni bilo, je predsednik VS Damjan FICKO sejo ob 18.45 

uri zaključil. 

 

 

 

Zapisnikar:                        Predsednik Odbora VS:  

 

JUREŠ  Drago              Damjan FICKO   l.r. 

 

 

 

 

 

 

 


